Win your Box at the FEQHA
European Championship 2014 

You can win your Box* at the Europeans! 
How to win?
All you need is a facebook account go to our facebook page „European Championships of FEQHA e.V.“ and say by a post why you are coming to the show also pictures are welcome, please end your post always with: 
[bookmark: _GoBack]„Welcome to the Show!“.
If you are the one with the  posts having the most likes on our page until the  25th of May 2014 you will be the winner. www.ecqh.org

)* Value oft he Box is 170 Euro you can use the rebate also for a more valuable Box. The rebate can not be forwarded to another person. Combination with other rebates is not possible.
Gewinne deine Box auf der FEQHA
Europameisterschaft 2014

Gewinne deine Box* auf der Europameisterschaft! 
Wie kann ich  gewinnen?
Alles was du brauchst ist ein Facebook Account. Dann gehe auf unsere Facebook Seite „European Championships of FEQHA e.V.“ und teile mit warum du zur Europameisterschaft fahren willst (Bilder sind auch gewünscht) und beende deinen Eintrag immer mit: 
„Welcome to the Show!“ 
Derjenige dessen Eintrag bis zum 25.Mai 2014 mit den meisten „Gefällt mir“ klicks versehen wurde gewinnt. www.ecqh.org

)* Es geht um eine Box im Wert von 170 Euro, der Wert ist auch auf eine höherwertige Box übertragbar, jedoch nicht auf andere Personen. Andere Rabatte können jedoch nicht doppelt angewendet werden.


